

Date : 23/01/2020  
Ref.: CEO/ 27 /20

التاريخ : ٢٠٢٠/٠١/٢٣  
المرجع : رت/٢٧/٢٠

Mr. Hamad Al Ali  
Head of Listed Companies Dept.  
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ حمد العلي المحترم  
رئيس إدارة إدراج الشركات  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
تحية طيبة وبعد ،،،

After Greetings.

**Sub.: First Abu Dhabi Bank (FAB) in exclusive discussions to acquire Bank Audi-Egypt**

**الموضوع: بنك أبوظبي الأول يدخل في مناقشات حصرية للاستحواذ على بنك عوده مصر**

Referring to the above subject First Abu Dhabi Bank (FAB) confirms that it has entered into exclusive discussions with Bank Audi to acquire its fully owned subsidiary in Egypt (Bank Audi-Egypt).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، نود إفادتكم أن بنك أبوظبي الأول يقوم بمناقشات حصرية مع بنك عوده للنظر في إمكانية الاستحواذ على الشركة التابعة والمملوكة بالكامل له في السوق المصرفية المصرية .

A working group has been formed to assess the potential acquisition. At the current time, no valuations have been announced and there is no certainty that these discussions will result in a transaction, which is subject to regulatory approvals.

ويقوم فريق عمل خاص بالنظر في عملية الاستحواذ المحتملة، ولم يتم حتى الآن الإعلان عن أية تقييمات ، كما أننا نؤكد أن تلك المناقشات لاتعني الانتهاء او توقيع اتفاقية الاستحواذ ، والتي ستخضع لاحقاً لموافقات الجهات التنظيمية .

The discussions are in line with the Bank's strategy to pursue growth opportunities in the UAE and targeted markets.

وتأتي هذه المناقشات ضمن استراتيجية بنك أبوظبي الأول للنمو المدروس على الصعيدين المحلي والدولي.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

**Mohammed A. Zaki**  
Board Secretary

**محمد أحمد زكي**  
مقرر مجلس الإدارة

**نسخة إلى :**

السيد الدكتور/ عبيد سيف الزعابي المحترم  
الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية والسلع